

## Registration and fees

In order to register for PPLC 2013, you have to go on the registration website and to follow the procedure explained below.

1. You first have to pre-register on the following website :

Once you are on the web page, you have to fill up the form on line. You will have to mention the category you belong to for your registration fees to be evaluated.

<http://dr01.azur-colloque.cnrs.fr/pre-inscription.php?colloque=42&lang=en>

### Registration categories and fees

Students : Free of charge

Non Students :       AFCP/ ISCA Members : 70 euros

                              Non AFCP-non ISCA: 100 euros

Are included in the registration fees the different snacks (coffee break, etc), the welcome drink, a social event and the abstract booklet.

2. After the preregistration, you will have to register and to pay.

Once you have preregistered, you will receive an email that ask you to confirm your preregistration.

To do so, you will have to pay for your fees in using the following web page :

<http://dr01.azur-colloque.cnrs.fr/valider-inscription.php?colloque=42&lang=en>

The fees will be evaluated automatically after the preregistration.

Payment will be done electronically by credit cards. Please contact us in case of any problem.

**NOTE BENE** : Preregistration for the conference have to be done by the 20th of July 2013. The registration has then to be confirmed by the 15<sup>th</sup> of August.

It is not possible to register at the conference site. Moreover, fees have to be paid in using the web interface.

Note also that students have to preregister and register even if they don't have to pay fees.

## Modalités d'inscription et tarifs

L'inscription au colloque se fait en deux temps par l'intermédiaire d'une interface web.

1. Vous devez d'abord vous préinscrire en allant à l'adresse suivante :

<http://dr01.azur-colloque.cnrs.fr/pre-inscription.php?colloque=42>

Une fois sur la page, vous devez remplir les champs du formulaire et sélectionner le tarif qui convient à votre 'statut'

### Les catégories sont les suivantes :

Etudiant      Gratuit  
Non étudiants Membres ISCA / AFCP : 70 euros  
Non étudiants Non ISCA/AFCP : 100 euros

Sont compris dans ces frais les collations offertes pendant les pauses, un événement social, le pot d'accueil, et le fascicule contenant les abstracts.

2. Vous devez ensuite vous inscrire :

Une fois que vous vous êtes préinscrit(e), vous recevrez un email confirmant votre préinscription et demandant de régler les frais à travers l'interface WEB. Pour cela, vous devez aller à l'adresse suivante :

<http://dr01.azur-colloque.cnrs.fr/valider-inscription.php?colloque=42>

Vous suivrez les instructions.

Le règlement se fait par carte bancaire.

**ATTENTION** : les préinscriptions pour la conférence doivent être effectuées avant le 20 juillet. Elles doivent ensuite être confirmées avant le 15 août.

Aucune inscription ne sera prise sur le lieu de la conférence. De plus, le règlement se fera par l'interface web uniquement.

Les étudiants doivent **IMPERATIVEMENT** se préinscrire et valider l'inscription, même s'ils n'ont pas de frais à payer.